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Aanwezig: 11 clubs 
Open Lens Roermond – Zuid-West Limburg – Swentibold – Brunssum – Geleen – Maaskant – 
Videoom – VideoKollektief Weert – Filmclub Weert – Videocollectief Blerick – Filmclub ’81 Roermond. 
 
Afwezig: 7 clubs 
Met bericht: 
Las/Maastricht – VFC Noord-Limburg – Venlose smalfilm/videoclub  
Zonder bericht?: 
’t Lenske – Wijnandsrade – VFC ’76 – LCG-Voerendaal  
 
Gespreksleider: Piet van Eerden 
 
 
Gespr.leid. Opent de bijeenkomst met het doel alle onduidelijkheden en de onrust binnen de LOVA 
te bespreken. Correcterwijze heeft hij de voorzitter van de LOVA op de hoogte gesteld van deze 
bijeenkomst. Na overleg met de overige bestuursleden heeft Peter van Kalmthout te kennen gegeven 
geen bezwaar tegen deze bijeenkomst te hebben.  
Het is niet de bedoeling de LOVA in de wielen te rijden, noch zullen er op deze bijeenkomst 
beslissingen worden genomen. Hij brengt naar voren wat hij gehoord heeft en zijn indrukken 
daarover. 
a) er is onrust in de gelederen en de waarschijnlijke oorzaak is geld c.q. de manier waarop de 
subsidie verkregen wordt. De indruk leeft dat de LOVA te veel aan de leiband van de provincie loopt. 
Ook bij “zijn” district is subsidieafhankelijkheid en hoe om te gaan daarmee een thema, zij het dat het 
daar op een minder strikte wijze georganiseerd is. Resultaat bij de LOVA is echter, dat niet meer 
gepraat wordt waar de LOVA eigenlijk voor bedoeld is, namelijk het filmen. 
b) Peter wil niet langer voorzitter blijven, wel secretaris. Er was niemand beschikbaar voor het 
voorzitterschap. (…..). Zodoende heeft het LOVA-bestuur Henk Hollemans op het oog. Dit is iemand 
van buitenaf en dit is eigenlijk tekenend voor de situatie. 
c) Gelukkig zijn er voor wat het filmen en de organisatie daaromheen betreft, geen problemen. 
 
Hij besluit het eerste rondje door te aan te geven hoe het in zijn district gaat.  
Per jaar krijgen ze subsidie. Dat gaat daar iets anders want er is daar geen consulent.  
Ze moeten wel plannetjes maken en verantwoording daarover afleggen, maar verder gaat het minder 
formeel dan in Limburg.  
Vorig jaar is er een directiewisseling gekomen bij het gebouw waar zij hun activiteiten voornamelijk af 
laten spelen en dat leidde tot een aanzienlijke kostenverhoging.  
De subsidie werd zonder al te veel poeha verhoogd, maar daar staat tegenover, dat zij zelf ook 
activiteiten ontplooien waardoor er iets teruggedaan wordt, naar gebouw/provincie toe.  
Als de subsidie verminderd zou worden, komt het district eveneens direct in de problemen want men 
kan dan niet meer doen wat nu wel gedaan wordt. Men dient dan de tering naar de nering te zetten.  
Bij de LOVA is de situatie in principe gelijk.  
Hoe het ook zij, je moet het met elkaar eens zijn wat je nu wilt.  
Belangrijk is, het contact met Symbiose niet te verbreken, want dat betekent ook direct problemen 
met de provincie.  
 
Z-W Limb. Waarom wordt subsidieaanvraag niet door Symbiose gedaan. Uren van consulent zijn 
beschikbaar, waarom daar geen gebruik van gemaakt? 
 
Geleen: Een club blokkeerde dat. Een gesprek tussen deze club en LOVA-bestuur heeft de kou 
uit de lucht gehaald, maar het probleem is kennelijk niet opgelost want er is sindsdien geen gebruik 
gemaakt van de consulent. Ook niet als notulant, terwijl er dringend behoefte was aan een of ander 
verslag van bijeenkomsten. 
 
Blerick: Peter heeft intussen al het voorbereidende en uitzoekwerk voor de subsidies en zo 
gedaan, laat het nu gewoon doorlopen en verander er niet te veel aan. 
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Roermond: Symbiose en de provincie zijn twee verschillende organen, maar de consequentie is, dat 
als je tegen Symbiose “neen” zegt, ook de provincie afhaakt. Er is dus geen andere mogelijkheid. 
 
Gespr.leid. Peter wist de weg binnen de provincie goed te vinden en heeft wel resultaat gekregen. 
Maar zijn ervaring is, dat de Provincie, net als Staatsecretaris Van der Ploeg, (steeds wisselende) 
eisen stelt t.a.v. de toekenning van subsidie: zoals meer richten op allochtonen, jeugd, samenwerking 
met andere kunstorganisaties. 
 
Videoom: Is niet tegen inschakelen provincie en/of Symbiose, maar het houdt daarmee niet op.  
Er zijn ook andere instanties waar subsidie te verkrijgen is. Daar is tot nu toe niets mee gedaan.  
Hou er rekening mee, dat Symbiose zich over drie jaar zelf moet bedruipen en dat het dan wel eens 
zo zou kunnen zijn, dat inschakeling van Symbiose ons geld kost in plaats van oplevert. 
 
Brunssum: De huidige voorzitter heeft de indruk gewekt dat het verkrijgen van de subsidie een 
bovenmenselijke klus was. Dit resulteert ook in een averechtse reactie van diverse LOVA-raadsleden. 
Bovendien heeft het secretariaat niet gefunctioneerd (de secretaris is welgeteld één vergadering erbij 
geweest), Peter tracht ook dit werk erbij te doen. Als dit niet goed gaat krijgt hij dat ook nog eens op 
z’n brood. Alles werkt in dit verband tegen hem. Door zijn “goedheid” en alles willen doen, werkt hij op 
deze wijze dus zichzelf tegen. 
 
Gespr.leid. Over het punt van een externe voorzitter. Deze zou wel eens moeite kunnen hebben, 
zich te verplaatsen in de belevingswereld van de amateurfilmer.  
Hij noemt als voorbeeld de voorzitter van de NOVA, voordat Piet voorzitter werd: deze man was een 
professionele bestuurder, maar had geen enkele affiniteit met de amateurfilmwereld.  
Het voordeel met Henk Hollemans is, dat hij door zijn werk in de provinciale jury wel een zekere 
binding met ons heeft opgebouwd en er niet helemaal van buitenaf tegen aan kijkt. 
 
Z-W Limb. Er moet al met al geconcludeerd worden …….. dat men van Peter als secretaris hoge 
verwachtingen heeft. 
 
Brunssum: Is het eens met deze stelling en weet zeker dat hij ook een goede secretaris zal zijn. 
 
Videoom: Arie is niet meer beschikbaar voor de functie als voorzitter, maar de club zal hem wel 
kandidaat stellen voor de functie van secretaris.  
 
Brunssum: ………Twee kandidaten voor secretarisfunctie. 
 
Gespr.leid. Meerdere kandidaten te hebben is een luxeprobleem dat men niet uit de weg mag gaan, 
………. 
 
Brunssum: Tijdens de laatste LOVA-raad is alleen maar om de hete brij heengedraaid en de grote 
lijnen werden niet besproken. Eerst moeten alle problemen van tafel, voordat er weer eventueel 
andere kandidaten voor, bijvoorbeeld het voorzitterschap, komen. 
 
Videoom: Als Arie secretaris zou zijn, zouden er wellicht ook anderen zijn die voorzitter zouden 
willen worden (wordt niet mee ingestemd / gemompel). ………Mutaties in het LOVA-bestuur. 
 
Filmcl.Weert  Jos Saes antwoordt dat hij “de bui al zag hangen” c.q. de opgave inzake het verkrijgen 
van subsidie te zwaar vond en daardoor gestopt is met zijn bestuurslidmaatschap. Hij vervult nog 
steeds een functie m.b.t. de organisatie van de Limburgse Filmdagen. (……..). 
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Gespr.leid. Laten we na de pauze naar de toekomst kijken. Peter en Arie zijn beiden geen kandidaat 
voor het voorzitterschap. Als Henk Hollemans op korte termijn benaderd wordt door het LOVA-
bestuur en toezegt, is er in elk geval een kandidaat.  
Zowel Peter als ook Arie zijn beiden kandidaat voor de secretariaatsfunctie. Zodoende zal er op de 
eerstkomende LOVA-bijeenkomst een duidelijke keuze gemaakt moeten worden. 
 
Maaskant Geen interne voorzitter is een kwestie van “armoede” maar het is niet anders. 
 
Geleen: Er zullen een aantal stappen gezet moeten worden om het geheel in de toekomst weer 
naar behoren te laten functioneren.  
De eerste stap is al gezet met het inventariseren van de basisbehoefte, (de kern van de LOVA).  
De tweede stap die hierna gezet moet worden is het helder maken van het financiële deel (de 
begroting).  
Opsplitsen in basisbehoefte (betalen we desnoods zelf) en aanvullend deel (subsidie) geeft ook in de 
toekomst helderheid waar we mee bezig zijn en in hoeverre wij (LOVA) ons binden aan subsidie.  
Het niet splitsen van de begroting maakt het geheel weer diffuus en helder inzicht verdwijnt (ook op 
het gebied van onkosten ter verkrijging van subsidie).  
Een volgende stap die gezet moet worden is, dat de LOVA-raad actiever wordt.  
Door het diffuse omgaan van de voorzitter/het bestuur met de LOVA-raad, duurde het een tijdje 
voordat iedereen wist wat er allemaal gaande was.  
Nu zaken eindelijk op een rijtje staan, kan men concluderen dat het niet naar behoren functioneren 
van de LOVA-raadsleden mede een van de oorzaken genoemd zou kunnen worden voor hetgeen er 
in de afgelopen tijd heeft gespeeld.  
We moeten het onszelf dus ook aantrekken en er iets van proberen te leren.  
Van het LOVAbestuur mag verwacht worden dat voorstellen tijdig met de agenda aan de LOVA-raad 
toegestuurd worden, zodat een goede inhoudelijke discussie mogelijk wordt.  
………….  
Een volgende stap is het nemen van een rusttijd.  
Na een tijd (twee jaar voorzitterschap van Henk Hollemans, bijvoorbeeld), zal de situatie 
gestabiliseerd zijn, zodanig dat wellicht ook anderen weer actief deel willen nemen in bestuursfuncties 
(indien daartoe aangezocht). 
 
Gespr.leid. Wat er ook gebeurt, houd altijd in het oog dat op basis van respect met elkaar wordt 
bestuurd en niet op basis van achterdocht. Dit is het belangrijkste aspect van besturen in het 
algemeen. 
 
Rondvraag: 
Videoom: Er zijn belangrijke stappen gezet in vergelijking met bijvoorbeeld juni, dit jaar. De 
contributie wordt niet dramatisch verhoogd. De oorzaak daarvan is dat goed gekeken is, wat we nu 
eigenlijk willen.  
 
Brunssum: Is blij dat de bespreking goed inzicht gegeven heeft en is blij dat er zicht is op een voor 
de LOVA bevredigende oplossing. 
 
Roermond: Harry Bonné constateert dat al met al het bestuur als zodanig goed heeft 
gefunctioneerd, maar ook dat de voorzitter vaak te actief was en afgeremd  moest worden. 
 
Filmcl.Weert  Jos heeft door zijn functie in de organisatie bij de Limburgse Filmdagen veel met Henk 
Hollemans opgetrokken en vindt dat de oplossing met hem als voorzitter in elk geval voor de eerste 
twee jaar een verantwoorde, zinvolle oplossing. 
 
 
De gespreksleider sluit af, in de hoop dat het gesprek zal leiden tot het herstellen van de rust. 
Ruud bedankt namens de anderen, Piet voor de moeite en zijn inzet op deze avond. 


